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س��كان هدايت تيم ملي واليبال بانوان به دس��ت مربي كره اي 
سپرده شد. پس از بررسي هاي مختلف و مذاكره با گزينه هاي 
مختلف،  دس��ت آخر تقوي با لي دوهي از كره جنوبي به توافق 
رس��يد. مربي كه طبق مذاكرات انجام ش��ده توس��ط رئيس 
فدراسيون ايران با فدراسيون جهاني، مقرر شد تا مبلغ قرارداد 
اين مربي از س��وي FIVB با عنوان طرح توس��عه فدراسيون 
جهاني واليبال پرداخت گردد. لي دوهي كه قرار است هدايت 
تيم ايران را در مسابقات داخل سالن آسيا به عهده داشته باشد، 
آخر تيرماه براي بررسي امكانات واليبال زنان به ايران مي آيد. او 

سال 2013 با كره جنوبي به مدال برنز آسيا دست يافت.

لي دو هي سرمربي واليبال زنان شد

دنيا حيدري

براي فساد فوتبال چه كرديد؟
هفته ها از مطرح ش��دن بحث فس��اد فوتبال  مي گذرد، اما هنوز هيچ 
اتفاق خاصي رخ نداده و ادعاي برخورد تنها چيزي اس��ت كه شنيده 
مي ش��ود. بعد از آنكه تاج، رئيس فدراسيون فوتبال مدعي شد حتي با 
هزار تومان تراكنش مالي غيرسالم  هم برخورد خواهيم كرد، حالا نوبت 
به وزير ورزش رس��يده كه تأكيد كند در بحث فساد، حتي يك مسئله 
كوچك هم قابل گذشت نيست. اما همانطور كه مديرعامل پيكان نيز 
بدان اشاره دارد، برخورد با فس��اد بايد خروجي داشته باشد، ولی طي 
اين مدت هيچ خروجي مثبتي از مثلًا برخورد با فساد در فوتبال شاهد 
نبوديم و هر آنچه كه بوده حرف بوده و حرف! حال آنكه اين بار چند تن 
از مسئولان رده بالاي فوتبال بازداشت شدند و شنيده ها حاكي از آن بود 
كه آنها حتي با قرار وثيقه هم نتوانستند آزادي مشروط بگيرند. با وجود 
اين هنوز هيچ خبر مثبتي در خصوص روشن شدن وضعيت اين پرونده 
پرحرف و حديث كه نمونه اي كوچك از فساد گسترده در فوتبال ايران 
است، منتشر نشده، آن هم در شرايطي كه از رئيس فدراسيون گرفته 
تا وزير ورزش، همه ادعاي برخورد س��فت و سخت با فساد را دارند، اما 
برخوردي كه تنها حرف آن  زده مي ش��ود و در عمل هيچ چيز مثبتي 

حداقل تا به امروز ديده نشده است!
هرچند كه وزير ورزش تأكيد دارد فدراس��يون فوتب��ال با روش هاي 
پيشگيرانه بايد مانع از ايجاد حاشيه شود، اما ترديدي نيست كه شخص 
كيومرث هاش��مي نيز بايد به عنوان متولي اصل��ي ورزش پيگير اين 
ناهنجاري و اقدامات فدراس��يون فوتبال باشد، اما چه اميدي مي توان 
داشت وقتي وزير به جاي برخورد جدي با فس��اد و تعلل هاي صورت  
گرفته در اين راس��تا مي گويد فداراس��يون نبايد اجازه دهد يكسري 

تخلفات زحمات همه مجموعه را زيرسؤال ببرد!
اظهاراتي كه اين تصور را ايجاد مي كند كه وزير ورزش اشراف كافي به 
گستردگي فس��اد در فوتبال ايران ندارد. حال آنكه كافيست كيومرث 
هاشمي نگاهي گذرا به پرونده اي كه همين چند سال قبل مجلس جمع 
و جور كرده بود، بيندازد تا بداند اوضاع از چه قرار اس��ت و فساد تا چه 
اندازه در فوتبال ايران ريشه دوانده اس��ت! هرچند كه در صورت عدم 
دسترسي به آن پرونده، نگاهي گذرا به حاشيه ها و اتفاقات همين فصلي 
كه گذشت نيز مي تواند او را بيشتر با فسادي كه در فوتبال ايران وجود 
دارد، آشنا كند. شايد آن زمان وزير به جاي توصيه به فدراسيون فوتبال، 

مديران آن را براي پاسخگويي فرا بخواند يا توبيخ كند. 
شايد اگر هر كس ديگري جز وزير ورزش اين صحبت ها را انجام مي داد 
جاي تعجب نداشت، اما كيومرث هاشمي از بدنه ورزش است و استخوان 
خرد كرده اين حوزه، به همين دليل هم قانع كننده نيست كه اشراف 
كافي به مسائل، به خصوص فساد موجود در فوتبال نداشته باشد، آ ن هم 
بعد از اتفاقات ناگواري كه در پي افش��اگري در خصوص پرونده فساد 
مس رفسنجان رخ داد و پاي بسياري از مسئولان بلندمرتبه فوتبال را 
به ميان كشيد و حتي زمينه بازداشت آنها را نيز فراهم كرد. اتفاقاتي كه 
نشان داد فساد تا چه اندازه در فوتبال ايران نفوذ و تا چه اندازه مسئولان 

را دخيل كرده است. 
با اين اوصاف، اصلًا جالب توجه نيس��ت كه كيومرث هاشمي بخواهد 
موضوع را كوچك يا بي اهميت جلوه دهد، آن هم در شرايطي كه افكار 
عمومي در انتظار برخوردي قاطع با متخلفان است. متخلفاني كه بعد 
از گذشت هفته ها از انتشار خبر بازداشت آنها هنوز ابعاد فساد و تخلفي 
كه كرده اند مشخص نشده، چه برس��د به برخورد با آنها. اين در حالي 
است كه انتظار مي رفت حال كه پاي مس��ئولان فدراسيون،  سازمان 
ليگ و كميته داوران به ميان آمده، آقايان مسئول چه در فدراسيون 
و چ��ه وزارت براي اعاده حيثيت هم كه ش��ده برخ��وردي قاطعانه با 
متخلفان داش��ته باش��ند، اما در تمام اين مدت تنها چيزي كه شاهد 

بوديم مشتي شعار و ادعا بوده و بس!

پي�روزي مقاب�ل س�وئيس، ج�واز حض�ور 
سه ش�يرها در نيمه نهاي�ي ي�ورو را در پ�ي 
داش�ت. موفقيتي كه تيم  فوتبال انگليس را 
يك گام ديگر به جام قهرماني اين مسابقات 
نزديك تر كرد. هرچند كه بعد از يك نبرد 120 
دقيقه اي در يك چهارم نهايي، س�اوت گيت 
براي شاگردانش ريكاوري در نظر گرفته بود، 
اما حساسيت روزهاي باقي مانده و بالا بودن 
رقابت براي رسيدن به فينال و جام قهرماني 
اين دوره از رقابت هاي جام ملت ها دليل خوبي 
بود تا اعض�اي كادرفني حت�ي در ريكاوري 
هم در حال آنالي�ز بازي هاي قبل�ي اين تيم 
باشند، به طوري كه جود بلينگام در استخر هم 
مشغول آناليز صحنه هاي بازي هاي پشت سر 
گذاشته است، تا روزي كه با دوچرخه سواري 
 نرم و كم فشار در طبيعت دل انگيز آغاز شده 

بود با آناليز در استخر پيگيري شود.

فريدون حسن

حامد قهرماني

فرانسه – اسپانيا، نيمه نهايي يورو

 لشکر نيم بند ماتادورها 
مقابل خروس هاي گل نزن 

امشب از ساعت 22:30 با سوت اسلاوكو وينچيچ كروات مرحله نيمه نهايي 
يورو 2024 با بازي فرانسه و اسپانيا آغاز مي شود. ديداري كه مي توانست 
فينال اين مسابقات هم باش��د، اما قرعه س��خت دو تيم در مراحل قبل 
باعث شد در اين مرحله هم ديداري فينال گونه را تجربه كنند. اسپانيا در 
يك چهارم نهايي آلمان ميزبان را شكس��ت داد و فرانسه هم در ديداري 
نفسگير از سد پرتغال گذشت تا حالا امشب مقابل هم قرار بگيرند. شرايط 
دو تيم كاملًا متفاوت است؛ هرچه اس��پانيا گلزن و هجومي نشان داده، 
فرانسه هنوز موفق نشده در جريان بازي گلزني كند. خروس ها به لطف گل 
به خودي حريفان و تك گلي كه امباپه از روي نقطه پنالتي به ثمر رسانده تا 

اينجا بالا آمده اند، اما داستان امشب ماجرايي متفاوت دارد. 
فرانسه نمايش خوبي نداشته و همين موضوع باعث شده انتقادها از تيم 
دشان بالا بگيرد. كولو مو آني، مهاجم تيم ملي فرانسه در اين خصوص 
مي گويد: »ما كم گل مي زنيم، ولي شانس هاي خوبي خلق مي كنيم. 
بايد  تمركز بيشتري داشته باشيم، در اين صورت گل ها هم خواهند آمد. 
به  محض اينكه اولين گل را بزنيم، ماشين گلزني تيم روشن مي شود. 

اينقدر منفي صحبت نكنيد. تورنمنت  كه تمام نشده است.« 
در چنين شرايطي بايد منتظر نشست و ديد كه فرانسه براي خروج از 
اين بحران چه كاري انجام مي دهد، آيا می توان منتظر گلزني خروس ها 

بود يا اينكه آنها باز هم منتظر اشتباه حريف مي مانند. 
اما اردوي مقابل هم چندان بي حاشيه نيست. اسپانيا امشب با محروميت 
دو بازيكن و مصدوميت يك ستاره در نيمه نهايي حاضر مي شود. لوئيس 
دلا فوئنته، سرمربي اس��پانيا در حالي بايد در مونيخ شاگردانش را راهي 
ميدان كند كه هافبك  اصلي تيمش، يعني پدري را به دليل مصدوميت زانو 
از دست داده  است. آسيب ديدگي ستاره بارسلونا در بازي مقابل آلمان او را 
در نيمه نخست مجبور به ترك ميدان كرد. اين اتفاق اما آنقدرها هم براي 
اسپانيا بد تمام نشد، چراكه جانشين او دني اولمو گلزني كرد. به همين 
شيوه انتظار مي رود كه ستاره لايپزيگ براي بازي مقابل فرانسوي ها نيز 
جاي پ��دري را در تركيب اصلي لاروخا بگيرد. ع��لاوه بر پدري كه دچار 
كشيدگي عضلاني شده، لوئيس دلافوئنته براي بازي مقابل خروس ها دو 
بازيكن ديگرش را هم در اختيار نخواهد داشت كه هر دوي آنها از خط دفاع 
هستند؛ يكي از آنها روبين لونرمان و ديگري دني كارواخال است. لونرمان 
دواخطاره است و كارواخال هم در آخرين دقايق بازي مقابل آلمان كارت 
قرمز گرفت و اخراج شد. دلافوئنته براي پر كردن جاي لونرمان مي تواند 
از ناچو فرناندس استفاده كند، اما در مورد دني كارواخال هنوز مشخص 

نيست كه او چه تصميمي اتخاذ خواهد كرد.

كانادا حريف راحت مردان اسكولاني

مسی«  در زر ورق « 
 برای فينال  

آلبي سلسته براي رس��يدن به فينال كوپا آمه ريكا و تكرار قهرماني راه 
چندان سختي ندارد. آرژانتين براي تحقق اين رؤيا بامداد چهارشنبه از 
ساعت 3:30 مقابل كانادا قرار مي گيرد، حريفي كه در همين مسابقات 
و در اولين بازي مرحله گروهي با نتيجه 2 بر صفر طعم شكست مقابل 

مردان اسكالوني را چشيده است. 
به نظر نمي رسد آرژانتين كار چندان س��ختي براي رسيدن به فينال 
داش��ته باش��د، مگر آنكه فوتبال يكي از آن بازي هاي تاريخي خود را 
مقابل چش��مانمان قرار دهد و كانادا كاري كند كارستان و ستاره هاي 
آلبي سلسته را شكس��ت دهد. مهم ترين سؤال مس��ابقه صرف نظر از 
پيش بيني نتيج��ه آن، حضور يا ع��دم حضور ليونل مس��ي، كاپيتان 
آرژانتين در ميدان است. مس��ي در بازي مقابل شيلي دچار كشيدگي 
كوچكي در كشاله ران راست خود شده بود. او مقابل پرو بازي نكرد، ولي 
برابر اكوادور برگش��ت و 90 دقيقه را به پايان رساند، اما او بيش از حد 
ايستا، بدون قدرت و س��رعت انفجاري و با حداقل مشاركت ديده شد. 
علاوه بر اين او اولين پنالتي تيمش در ضيافت پنالتي ها را هم از دست 

داد كه بار ديگر توسط ديبو مارتينز نجات داده شد. 
مشخص بود كه حضور مس��ي مقابل اكوادور بهترين انتخاب نيست. 
لئو 37 ساله با وجود اينكه اذعان داشت هيچ دردي ندارد، اما اعتراف 
كرد كه مي ترسد دوباره مصدوم شود و مشكلش بيشتر ذهني بود. در 
روزهاي اخير مسي تمام تمرينات آلبي سلسته را در كنار هم تيمي هايش 
پشت سر گذاشته و هيچ احساس درد و مصدوميتي نداشته است. تصور 
مي شود او بهتر از بازي با اكوادور برابر كانادا بازي كند، اما ابهام اين است 
كه مسي چند درصد آماده است. او قطعاً در فرم صددرصدي نيست و 

شايد اين در فينال احتمالي به ضرر آرژانتين تمام شود. 
حالا بايد ديد اسكولاني براي اين مسئله چگونه تصميم گيري مي كند. 
سرمربي آرژانتين خوب مي داند كه حضور در فينال و رويارويي با يكي 
از دو تيم آماده امريكاي جنوبي، يعني كلمبيا يا اروگوئه س��خت ترين 
ديدار او در اين مسابقات است. ديداري كه او و تيمش را با چالشي جدي 
روبه رو مي كند. بنابراين حضور مس��ي در فينال، حتي مانند حضوري 
كه مقابل اكوادور داش��ت، برگ برنده آرژانتين محس��وب مي شود. از 
اين رو تصور مي شود كه اسكولاني تيمش را مانند بازي مقابل پرو بدون 
مسي راهي ميدان كند، چراكه بعيد به نظر مي رسد كانادا بتواند مقابل 

ستاره هاي پرانگيزه آرژانتين حرفي براي گفتن داشته باشد. 
قهرماني در كوپا آمه ريكا مي تواند روحيه مضاعفي براي مسي و آرژانتين 
باشد تا حتي به قهرماني مجدد در جام جهاني هم فكر كنند. مسي براي 
قدرت نمايي دوباره در فوتبال جهان به اين قهرماني نياز دارد، حتي اگر 

با روزهاي اوج خود فاصله زيادی داشته باشد.

سمينار سالانه مديران باشگاه ها درباره مجوز 
حرفه اي فرصتي ب�ود تا مهدي ت�اج دوباره 
نسبت به اجراي دقيق پروژه استانداردسازي 
ورزشگا ه ها تأكيد كند و كيومرث هاشمي نيز 
از جديت در برخورد با فساد در فوتبال بگويد. 

         
در روزي كه فوتبالي ها به همراه وزير ورزش 
در سالن آمفي تئاتر مركز ملي فوتبال دور هم 
جمع شده بودند، به مديران باشگاه هايي كه 
مجوز حرف��ه اي و ملي دريافت ك��رده  بودند 
تقديرنامه اهدا ش��د! از آنجا كه وضعيت اين 
رش��ته به شدت آش��فته و نابس��امان است، 
گرفتن مجوز حضور در مس��ابقات داخلي و 
آسيايي يك موفقيت بزرگ دركارنامه كاري 
آقايان محسوب مي شود و بابتش به باشگاه ها 
تقديرنام��ه مي دهند! حال آنك��ه هنوز بحث 
پرونده فس��اد در فوتبال به ق��وت خود باقي 
اس��ت و از س��وي مراجع ذي صلاح پيگيري 
مي شود، ورزش��گاه آزادي همچنان شرايط 
ميزباني ندارد و اس��تفاده از  VAR نيز فعلًا 
در مرحله ح��رف و ادعا باقي مانده اس��ت. از 
طرفي بازرس��ان ويژه فيفا و ای اف سی هفته 
اول ش��هريور به تهران مي آيند تا از وضعيت 

ورزشگاه آزادي بازديد كنند. 

   هشدار تاج
مدارك مربيان، برگزاري كلاس هاي مربيگري، 
تجهي��ز ورزش��گاه ها و ضع��ف در درآمدزايي 
مشكلاتي اس��ت كه رئيس فدراسيون فوتبال 
دوباره به آنها اش��اره كرد. مهم ترين نكته اي كه 
ديروز مه��دي تاج روي آن تأكيد داش��ت عدم 
برگزاري مس��ابقات ليگ برتر در ورزشگاه هايي 
است كه تجهيز نش��ده باشند: »يكي از مباحث 
مجوز حرفه اي مربوط به مدارك مربيان است. 
سعي داريم كلاس پروفشنال را در ايران برگزار 
كنيم و اگر نش��د در قطر اي��ن كلاس را برگزار 
خواهيم كرد. بس��ياري از مربيان ما نتوانستند 
اين مجوز را بگيرند اما از درآمدهاي روز مسابقه 
محروم هس��تيم. عمده درآمدهاي باش��گاه ها 
از روز مس��ابقه؛ اسپانس��ر، حق پخش، پيراهن 
و دور زمين اس��ت. از بس��ياري از اين درآمدها 
محروم هستيم، زيرا نه باشگاه ورزشگاه دارد و 
نه مي تواند پيراهن بفروشد و نه خيلي از مسائل 
ديگر. علاوه  بر اين سه جلس��ه در مورد تجهيز 
اس��تاديوم ها، مجوز حرفه اي و سقف بودجه را 
تبديل به يك جلسه كرده ايم. ليگ وقتي برگزار 
مي شود كه ورزش��گاه ها تجهيز شده باشند. در 
غير اين صورت به ورزش��گاه هايي مي رويم كه 

تجهيز شده باشند.«

   اعتبار 1200 ميلياردي براي آزادي
كيومرث هاش��مي از مدي��ران كل اس��تان ها 
خواس��ته ورزش��گاه ها را در اختيار فوتبال قرار 
دهند. وزي��ر ورزش و جوانان ضم��ن تأكيد بر 
اينكه ورزش��گاه آزادي در اختيار سرخابي ها و 
تيم ملي است، در خصوص س��رمايه اجتماعي 
فوتبال گفت: »اصولاً ورزش حرفه اي سه ضلع 
دارد كه يكي از اجزاي آن باش��گاه ها هس��تند، 
ديگري بازيكن��ان و رويداد ني��ز ضلع ديگر آن 
اس��ت. در فوتبال حرفه اي، اما اگر به باشگاه ها 
خدش��ه اي وارد ش��ود به بخش هاي ديگر آن 
آسيب مي رسد. بيش��ترين هوادار در قاره آسيا 
متعلق به ماس��ت. خيلي ها آرزو دارند مردم را 
با پول به ورزشگاه بياورند. در كشور ما علاوه بر 
اينكه پول نمي دهند جا هم نداريم! ما دنبال اين 
نيستيم كه تيمداري كنيم، ولي ورزشگاه هايي 
كه در اختيار وزارت ورزش است به مديران كل 
استان ها توصيه كرده ايم س��ختگيري نكنند و 
در اختيار فوتبال قرار دهند. ورزش��گاه آزادي 
در اختيار دو تيم باش��گاهي و تيم ملي اس��ت. 
درست است كه استقلال و پرسپوليس خصوصي 
شده اند، ولي اينها س��رمايه اجتماعي هستند و 
تنها ورزشگاهي كه مي تواند مردم را به تماشاي 
مسابقات بكشد، آزادي اس��ت. بنابراين هزار و 

200 ميليارد تومان اعتبار به ورزش��گاه آزادي 
اختصاص داده ايم. سيستم كمك داور ويدئويي 
را هم با كمك فدراسيون پيش مي بريم تا فصل 

جديد با VAR برگزار شود.«
  پرهيز از هياهو و جنجال

ب��ا توج��ه ب��ه ش��روع نقل وانتق��الات فوتبال 
در كش��ورمان، كيوم��رث هاش��مي از مديران 
باش��گاه ها خواس��ت مقهور هياهوها نش��وند: 
»فصل نقل وانتق��الات و جابه جايي بازيكنان و 
مربي است، خواهش مي كنم مقهور هياهوها و 
جنجال هاي بيرون نشويد. فوتبال ما در جذب 
بازيكن و مرب��ي گرفتار خيلي از مس��ائل مثل 
دلال بازي و پشت پرده مي ش��ود. تجربه ثابت 
كرده اس��ت باش��گاه هاي ما از اين مسئله ضرر 
كرده اند. اگر سياس��ت و رفتارهاي حرفه اي در 
باشگاه ها حاكم باش��د، ارقام واقعي تر مي شود. 
در بحث فساد حرف هاي زيادي مطرح مي شود. 
فساد شايد در بخش هاي ديگري وجود داشته 
باش��د، اما كوچك ترين فس��اد به خصوص در 
فوتبال اصلًا قابل قبول نيس��ت. ب��ا روش هاي 
پيش��گيري نبايد اين حداقل ها وجود داش��ته 
باش��د. نبايد بگذاريم زحمات دست اندركاران 
فوتبال و باشگاه ها با تخلفات عده اي معلوم الحال 
خدش��ه اي به آن وارد ش��ود. ضمن حمايت از 
كس��اني كه در شناس��ايي تخلف اف��راد كمك 
مي كنند، فدراسيون نيز بايد تلاش كند تخلفات 
به حداقل برس��د. ب��ه ج��اي واژه فيرپلي مالي 
مي توانيم انصاف مالي را به كار ببريم. در قانون 
برنامه هفتم آمده و قانون هم ش��ده اس��ت. در 
ورزش حرفه اي اشاره شده كه بايد انصاف مالي 
ايجاد شود. سقف قرارداد با كمك دستگاه هاي 
نظارتی اجرا شد، ولي باشگاه ها ايراداتي گرفتند 
و گفتند هيچ كجا مصوب نشده بود. اين اتفاق 
)سقف قرارداد( در كشور ما قانون شده است و 

مسئوليت آن را به مهدي تاج داده ام.«
   پرولايسنس بگيريد

مصطفي زارع��ي، مدير صدور مج��وز حرفه اي 
فدراس��يون از يك چالش ديگر ب��راي فوتبال 
ايران پرده برداش��ت: »در مس��ير كسب مجوز 
حرفه اي، پنج چالش داريم ك��ه يك معيار آن 
مربوط به س��رمربيان است. درس��ت است كه 
15 معيار س��رمربيان تأييد ش��ده، اما در بحث 
مجوز ای اف سی حتماً سرمربي بايد پرولايسنس 
داشته باشد. در اين مسئله ما نيز چالش داريم 
و بس��ياري از س��رمربيان اين پرولايس��نس را 
ندارند يا اينكه برخي سرمربيان آن را دارند، ولي 
هم اينك بيكار هستند. چند سال هم هست كه 
اين كلاس ها برگزار نشده است. در بحث مربيان 
تخصصي ما به شدت مش��كل داريم. 10 مربي 
بدنساز و هشت مربي دروازه بان مجوز دارند، در 
حالي كه مربيان بدنساز و دروازه بان زيادي داريم 
كه مورد تأييد ای اف سی هستند، اما باشگاه ها از 

آنان استفاده نكرده اند.«

سريع ترين مرد ايران براي كسب بهترين نتيجه در المپيك به حضور 
مربي اش در پاريس نياز دارد. س��هميه حس��ن تفتيان در بازي هاي       چهره

المپيك قطعي ش��ده و اين دووميداني كار باانگيزه با تم��ام قوا براي درخش��ش در پاريس 2024 
مي جنگد. تفتيان در گفت وگو با ايسنا ابراز اميدواري كرد مربي او بتواند در پاريس همراهش باشد: 
»شرايط آمادگي خوبي دارم و به 90 درصد آمادگي رسيده ام. اميدوارم در مدت باقيمانده تا مسابقه ام 

به آمادگي كامل برس��م. همراه با مربي ام روي نقاط تكنيكي 
بيشتر كار مي كنيم تا صدم هاي ثانيه بيشتري را كم كنيم و با 
زمان بهت��ري در المپيك حاضر ش��ويم. مهم ترين دغدغه 
حضور مربي ام در المپيك اس��ت. در اين م��ورد با حدادي 
رئيس فدراس��يون تلفني صحبت كرده ام و قول داده تمام 
كارهاي لازم را انجام دهد. با توجه به اينكه اسم مربي من در 

دوران قبلي در لانگ ليس��ت بازي ها قرار نگرفته 
است، اميدوارم در اين مدت با پيگيري هايي 
كه انجام مي شود، در المپيك كنارم باشد تا 
از نظر عملكرد فني و ذهن��ي كمكم كند. 

هيچ وقت براي خودم مرزي نگذاشته  و 
هميشه س��عي كرده ام بهترين خودم 
باش��م. براي هر مرحل��ه برنامه ريزي 
كرده ام. بسيار اميدوارم كه به راحتي به 
مرحله نيمه نهايي برسم و تمام تلاشم را 

می كنم تا به فينال برسم.« 

جايزه بي نظير براي المپيکي هاي تنيس  روي ميز
مهرداد علي قارداشي به سه ملي پوش المپيكي تنيس روي ميز قول پاداش        خبر
ويژه داد. ندا شهسواري، نوشاد و نيما عالميان، سه ورزشكار المپيكي اين 
رش��ته در بازي هاي پاريس خواهند بود. رئيس فدراس��يون تنيس روي ميز در گفت وگو با ايرنا، جوايز 
پرداخت شده به اين سه نفر را بي نظير خواند: »تركيبي از مردان و بانوان، موفق به كسب سهميه شدند. 
اميدوارم هر سه نماينده كشورمان بتوانند در بازي هاي المپيك پاريس خوب بازي كنند. هر سه قهرمان 
ما واقعاً زحمت كشيدند. بايد از خليلي نيا، عضو هيئت رئيسه فدراسيون تشكر كنم كه جوايز خوبي براي 
كسب سهميه المپيك اهدا كرد. اين جوايز در مقايس��ه با جوايز ورزشكاران ديگري كه كسب سهميه 
كردند، بي نظير بود. در واقع به هر المپيكي مبلغ 400 ميليون تومان در حد يك ماشين اهدا شد. اميدوارم 

در المپيك هم متناسب با بردها و بازي ها دوباره براي آنها جايزه در نظر بگيريم.«

وزيري: اميدوارم هر 7 كماندار به پاريس اعزام شوند
عملكرد پاراكمانداران  ايران در مس��ابقات     بازتاب
جهاني چك راضي كننده بود و تيم ايران توانست 
با كسب يك مدال طلا، دو نقره و يك برنز، هفت 
سهميه )دو سهميه ريكرو مردان، يك سهميه 
زنان و چهار سهميه كامپوند( را كسب كند، اما 
كسب هفت سهميه توسط پاراكمانداران ايران 
به منزله حضور در مسابقات پارالمپيك پاريس 
نيست و اعزام تعداد نفرات تيم ايران به پاريس 
بس��تگي به تصميم و صلاح دي��د كميته ملي 
پارالمپي��ك دارد. با وجود اين مي��لاد وزيري، 
س��رمربي تيم ملي پاراتيروكمان ايران اميدوار 
اس��ت عملكرد قابل توجه ش��اگردانش بتواند 
مسئولان را براي اعزام هر هفت ملي پوش مجاب 
كند: »ب��ا توجه به اينكه سياس��ت كميته ملي 
پارالمپيك اعزام كيفي است، با نتيجه اي كه در 
مسابقات جهاني چك كسب كرديم و اگر آن را 
با مسابقات جهاني چك قبل از پارالمپيك توكيو 

مقايسه كنيد، مي بينيد كه نتايج خيلي بهتر از 
آن زمان بود. در آن برهه ما يك مدال نقره و يك 
برنز توسط زهرا نعمتي و سينا منشا زاده كسب 
كرديم و ش��ش نفر به پارالمپي��ك توكيو اعزام 

ش��دند، اما در اين تورنمنت يك مدال طلا، دو 
نقره و يك برنز كسب ش��د. اميدوارم اين دوره 
نتايج بهتر از پارالمپيك توكيو باش��د. تلاش بر 
اين است با هفت سهميه اي كه كسب كرديم در 

پاريس حضور پيدا كنيم، زيرا در چك با همين 
ورزشكاران و در غياب زهرا نعمتي توانستيم به 
نتايج خوبي برسيم. در كامپوند بانوان با استعداد 
خوبي كه كشف، شناسايي و پرورش داده شد، 
توانستيم به مدال نقره انفرادي برسيم. فاطمه 
همتي آينده ما در كامپوند بانوان است و مي تواند 
در چند پارالمپيك حضور پيدا كند. قطعاً نظر 
كميته ملي پارالمپيك نيز در خصوص اين هفت 

سهميه مثبت خواهد بود.«
سرمربي تيم ملي پاراتيروكمان بر اين باور است 
كه ش��اگردانش مي توانند در پاريس عملكرد 
چش��مگيري را ب��ه نمايش بگذارن��د: »حدود 
روز فرصت داش��تيم تا كمان��داران را براي   50
جهاني چك آماده كنيم. بنابراين نتيجه خوبي 
كه در چك كسب شد به خاطر فشاري بود كه 
طي اين 50روز در جريان اردوها به ورزشكاران 
وارد شد. بنابراين هر هفت ورزشكار ما توانايي 

كسب مدال در پارالمپيك را دارند.«

قول حدادي به تفتيان در آستانه المپيك

آناليز در استخر
قاب

پاراتيروكمان ايران چشم انتظار مساعدت مسئولان

ليگ فقط در ورزشگاه مجهز

شيوا  نوروزي
      گزارش  یک

از تهديد تاج تا چالش پرولايسنس


